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Numer protokołu 
– pisma i data. 

Samorządy Osiedlowe. 
Treść wniosku. 

Referat 
Odpowiedzialny za 

realizację  

Sposób realizacji 

1 2 3 4 5 
1. Rada Osiedla 

„Sienkiewicza” 
06.04.2004r. 

Selektywna zbiórka odpadów. Wydział Gospodarki 
Komunalnej i 

Ochrony Środowiska 

Selektywna zbiórka odpadów jest prowadzona na terenie wszystkich osiedli 
mieszkaniowych od 2003 roku. Zorganizowana jest w następujący sposób: 
- na osiedlach budownictwa wielorodzinnego są ustawione pojemniki do 

selektywnej zbiórki odpadów o różnej pojemności, 
- na osiedlach budownictwa jednorodzinnego właścicielom nieruchomości 

rozdawane są worki (w takich samych kolorach jak pojemniki). Ponadto na 
osiedlach zostały ustawione po dwa zestawy dużych pojemników do 
selektywnej zbiórki, które są opróżniane przez FUKS ASP.  

2. Rada Osiedla 
„Sienkiewicza” 

06.04.2004r. 

Hodowla gołębi w budynkach 
jednorodzinnych. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i 

Ochrony Środowiska  
 
 
 

Straż Miejska 
Ostrołęki 

WGKOŚ zwrócił się do wszystkich Zarządów Osiedli o opinię w sprawie 
hodowli gołębi na osiedlach budownictwa jednorodzinnego, ponieważ od 
Zarządu Osiedla „Łęczysk” wpłynął wniosek o zamieszczenie w „Regulaminie 
utrzymania czystości i porządku” zapisu o zakazie hodowania gołębi. 
Dotychczas otrzymaliśmy w tej sprawie opinię od trzech osiedli – wszystkie 
przeciwko wprowadzaniu takiego zakazu. 
Poruszane problemy dotyczące hodowli gołębi w budynkach jednorodzinnych, 
zostały przekazane dzielnicowemu Straży Miejskiej i będą w ciągłym 
zainteresowaniu strażnika odpowiedzialnego za to Osiedle. 

3. Rada Osiedla 
„Sienkiewicza” 

06.04.2004r. 

Hodowla psów – zanieczyszczenie 
terenu, placów zabaw dla dzieci, 
klatek schodowych. 

Straż Miejska 
Ostrołęki 

Poruszane problemy dotyczące zanieczyszczenia przez psy placów zabaw 
zostały przekazane dzielnicowemu Straży Miejskiej i będą w ciągłym 
zainteresowaniu strażnika odpowiedzialnego za to Osiedle. 



  

4. Rada Osiedla 
„Sienkiewicza” 

06.04.2004r. 

Władza powinna podjąć skuteczne 
działania w celu zwalczania 
bezrobocia. 

Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta 

W celu zwalczania bezrobocia Urząd Miejski podejmuje następujące działania: 
1) w dniu 1.04.2003r. zaczął funkcjonować Zakład Obsługi Oświaty i 

Aktywnego Zwalczania Bezrobocia. Osoby pracujące w zakładzie 
zatrudniane są w ramach prac interwencyjnych organizowanych przez 
Powiatowy Urząd Pracy. Na koniec marca 2004r. zatrudnionych było 77 
osób. Pracownicy Zakładu Obsługi Oświaty i Aktywnego zwalczania 
Bezrobocia zajmują się przede wszystkim pracami porządkowymi, 
budowlanymi i remontowymi na terenie Miasta.  

2) Urząd Miejski w Ostrołęce od 2003r. przyjmuje absolwentów kierowanych 
przez Powiatowy Urząd Pracy w celu odbycia stażu pracy na okres od 3 do 
12 miesięcy. Ponadto UM zatrudnia osoby na umowy absolwenckie 
refundowane przez Powiatowy Urząd Pracy. Jednocześnie w ramach prac 
interwencyjnych organizowanych przez PUP, UM zatrudnia osoby 
bezrobotne, które zajmują się roznoszeniem korespondencji. 

3) Przystąpienie Polski do Unii Europejskiej umożliwi absorpcję środków 
finansowych z funduszy strukturalnych Urząd Miejski we współpracy z 
Powiatowym Urzędem Pracy, Wojewódzkim Urzędem Pracy w Warszawie 
oraz lokalnymi organizacjami pozarządowymi będzie pozyskiwał środki na 
aktywizacje rynku pracy z Europejskiego Funduszu Społecznego i innych 
funduszy. 

5. Rada Osiedla 
„Sienkiewicza” 

06.04.2004r. 

Budowa ul. Janka Krasickiego, 
chodnika w ulicy Okrzei i budowa ul. 
Korczaka. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Budowa jednostronnego chodnika w ulicy Okrzei będzie zrealizowana w br. 
Obecnie ponownie został ogłoszony przetarg na wybór wykonawcy robót. 
Natomiast w sprawie budowy ulicy Korczaka informuję, iż trwają rozmowy z 
OPEC w sprawie przebudowy sieci cieplnej, która jest niezbędna w celu 
wykonania ulicy Korczaka. W br. zostanie opracowana dokumentacja budowlana 
na budowę ulicy J. Krasickiego z odwodnieniem. Warunkiem rozpoczęcia prac 
budowlanych jest budowa kanalizacji deszczowej w ul. Sienkiewicza. 
Mieszkańcy ul. Krasickiego deklarują udział finansowy w wys. 3.750 zł na 
budowę nawierzchni jezdni w ramach inwestycji wspólnych z miastem. 



  

6. Rada Osiedla 
„Sienkiewicza” 

06.04.2004r. 

Parking przy Przedszkolu Nr 15 i 
drugi w okolicach bloku Nr 51. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Ze względu na ograniczone możliwości terenu w okolicy Przedszkola 
Miejskiego Nr 15 i SP Nr 8, wyznaczenie miejsc postojowych jest bardzo 
utrudnione. Należy podjąć prace projektowe pasa drogowego ulicy Jaracza w 
celu wygospodarowania terenu pod miejsca postojowe i zapewnienia 
mieszkańcom osiedla i użytkownikom drogi bezpiecznej komunikacji. 
W okolicy bloku Nr 51 przy ul. Sienkiewicza wewnętrzny teren nie spełnia 
warunków technicznych jakim powinny odpowiadać parkingi 
wewnątrzosiedlowe, a szczególnie odległości stanowisk samochodów od okien 
budynków, które powinny wynosić ok. 10 m. Budowa takiego parkingu wymaga 
wstępnej analizy i opracowania projektu wykonawczego. Prawo do 
dysponowania tym terenem posiada OSM jako użytkownik wieczysty gruntu. 
Może ona więc wystąpić do Urzędu Miejskiego z wnioskiem o realizację 
inwestycji wspólnej zgodnie z Zarządzeniem Nr 4/03 Prezydenta Miasta 
Ostrołęki z dnia 13 stycznia 2003 roku w sprawie ustalenia zasad realizacji 
inwestycji wspólnych. 

7. Rada Osiedla 
„Sienkiewicza” 

06.04.2004r. 

Zorganizowanie świetlicy na Osiedlu. Wydział Oświaty 
Kultury, Sportu i 

Turystyki 

Wydział Oświaty Kultury, Sportu i Turystyki tut. Urzędu widzi potrzebę 
zorganizowania świetlicy na Osiedlu Sienkiewicza, jednakże w bieżącym roku w 
budżecie Miasta brak jest środków finansowych na realizację powyższego 
zadania. 

8. Rada Osiedla 
„Sienkiewicza” 

06.04.2004r. 

Naprawa huśtawek i innego sprzętu na 
placach zabaw dla dzieci, utwardzenie 
placów pod stołami do gry w 
pingponga na placu Spółdzielni 
Mieszkaniowej. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i 

Ochrony Środowiska 

Urząd Miejski nie wykonuje żadnych prac na terenach, które nie stanowią jego 
własności. Naprawę sprzętu i utwardzenie placu powinna wykonać Ostrołęcka 
Spółdzielnia Mieszkaniowa, na terenie której urządzenia zostały zamontowane.       

9. Rada Osiedla 
„Sienkiewicza” 

06.04.2004r. 

Czy woda jest dobra do picia? Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta 

Ocena jakości wody przeznaczonej do spożycia dla ludzi jest okresowo 
przedkładana przez Państwowego Inspektora Sanitarnego w Ostrołęce 
zamieszczana na stronie internetowej Miasta. z ostatnich badań wynika, że woda 
przydatna jest do spożycia przez ludzi a jej właściwości spełniają wszelkie nory 
określone dla wody pitnej. 

10. Rada Osiedla 
„Sienkiewicza” 

06.04.2004r. 

Sprawa OPWiK – brak kontroli. Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta 

Indywidualna kontrola spółki przez wspólników była Umowa Spółki wyłączona 
od 1998 roku. Miasto miało możliwość kontroli spółki jedynie poprzez swoich 
przedstawicieli w Radzie Nadzorczej. Nadzwyczajne Zgromadzenie 
Wspólników OPWiK zmieniło zapisy Umowy w powyższym zakresie, skreślając 
§ 22 ust.2 mówiący o wyłączeniu indywidualnej kontroli spółki przez 
wspólników. Przepisy Kodeksu Spółek Handlowych wymieniają organy 
sprawujące w spółce funkcje kontrolne, są nimi rada nadzorcza lub komisja 
rewizyjna. 



  

11. Rada Osiedla 
„Sienkiewicza” 

06.04.2004r. 

Prośba o doprowadzenie przez 
OPWiK do stanu pierwotnego 
skrzyżowania ul. Okrzei i 6 Września 
po awarii kolektora wodnego  
uszkodzona nawierzchnia jezdni. 

Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta 

Odpowiedź na wniosek dotyczący naprawy nawierzchni jezdni po awarii 
kolektora wodnego na skrzyżowaniu ulic: Okrzei i VI-go Września został 
przekazany bezpośrednio przez OPWiK pismem z dnia 21.04.2004r.  

12. Rada Osiedla 
„Sienkiewicza” 

06.04.2004r. 

Ograniczenie szybkości na ul. Jaracza 
i Modrzejewskiej (częstsze kontrole 
Straży Miejskiej i Policji). Należy 
rozważyć położenie progów na ulicy. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

 
Straż Miejska 

Ostrołęki 

Ul. Modrzejewska stanowi obwodnicę osiedla mieszkaniowego, na której 
ustawione znaki ograniczają prędkość samochodów do 40 km/h. Stosowanie 
progów spowalniających ruch na drodze tego typu jest niewskazane. Należy 
zwrócić się do Komendy Miejskiej Policji o przeprowadzenie kontroli prędkości 
w ulicach Modrzejewskiej, Jaracza, Poznańskiej i Sienkiewicza. 

13. Rada Osiedla 
„Sienkiewicza” 

06.04.2004r. 

Prośba o zlikwidowanie 
nieprzyjemnych zapachów z 
oczyszczalni. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i 

Ochrony Środowiska 

Przyczyna występowania złowonności na terenie osiedla jest gospodarka 
osadami w oczyszczalniach. Nasza gospodarka osadami zostanie wkrótce 
zmodernizowana i złowonność z niej pochodząca ulegnie likwidacji. 
Oczyszczalnia Intercellu najprawdopodobniej również zostanie 
zmodernizowana. 

14. Rada Osiedla 
„Sienkiewicza” 

06.04.2004r. 

Niewłaściwe zachowanie młodzieży, 
zanieczyszczenie klatek schodowych, 
wulgarne słowa (częstsze kontrole 
Straży Miejskiej).  

Straż Miejska 
Ostrołęki 

Poruszane problemy dotyczące klatek schodowych oraz niewłaściwego 
zachowania młodzieży zostały przekazane dzielnicowemu Straży Miejskiej i 
będą w ciągłym zainteresowaniu strażnika odpowiedzialnego za to Osiedle. 

15. Rada Osiedla 
„Sienkiewicza” 

06.04.2004r. 

Wymiana rur azbestowych. Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Wymiana sieci wodociągowej z rur azbestowych przewidziana jest w 
„Wieloletnim Planie Inwestycyjnym Miasta Ostrołęki na lata 2003-2007”. 
W latach 2000-2003 dokonano wymiany sieci wodociągowej z rur azbestowych 
o łącznej długości 2155,50 m w następujących ulicach: Kurpiowska, Kaszubska, 
Szpitalna, Mostowa, Kilińskiego, 11 Listopada, Staszica i Sowia na łączną 
wartość 817.298,82 zł. W roku bieżącym nie jest realizowana wymiana sieci 
wodociągowej z uwagi na pilna potrzebę kontynuowania budowy sieci 
wodociągowej na prawej stronie miasta Ostrołęki. W latach następnych 
planowana jest w pierwszej kolejności budowa sieci wodociągowej na osiedlu 
„Wojciechowice” i w projektowanej obwodnicy – ulic Bohaterów Warszawy, 
Bohaterów Westerplatte. 

16. Rada Osiedla 
„Sienkiewicza” 

06.04.2004r. 

Zwisające przewody na postawionych 
słupach telefonicznych zagrażają 
bezpieczeństwu na ul. 6 Września, 
Okrzei i inne. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i 

Ochrony Środowiska 

Miasto wystąpiło do Telekomunikacji Polskiej S.A. o przeprowadzenie przez 
służby telekomunikacyjne przeglądu stanu technicznego napowietrznych sieci 
telekomunikacyjnych na terenie całego osiedla oraz o regulację wysokości 
przewodów w sposób właściwy, nie zagrażający przechodniom.  



  

17. Rada Osiedla  
„Dzieci Polskich” 

29.03.2004r. 

Zarząd Osiedla, zwraca się z prośba o 
zakup magnetowidu dla Świetlicy 
Socjoterapeutycznej MOPR 
działającej w klubie „Lokator” przy 
Ostrołęckiej Spółdzielni 
Mieszkaniowej. 

Wydział Oświaty 
Kultury Sportu i 

Turystyki 

W bieżącym roku w budżecie miasta brak jest środków finansowych na 
sfinansowanie magnetowidu dla potrzeb Świetlicy Socjoterapeutycznej. 

18. Rada Osiedla  
„Dzieci Polskich” 

29.03.2004r. 

Uporządkować teren wzdłuż ul. 
syreny. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i 

Ochrony Środowiska 

Teren ulicy Syreny został wykoszony i uporządkowany. 

19. Rada Osiedla  
„Dzieci Polskich” 

29.03.2004r. 

Zmobilizować właściciela terenu, w 
którym mieści się sklep „Pawełek” do 
uporządkowania i sprzątnięcia 
nieczystości. Ponadto wpłynąć na 
właściciela terenu aby ustawił 
pojemniki na śmieci przy przychodni 
dla zwierząt. 

Straż Miejska 
Ostrołęki 

Przedmiotowy teren został uporządkowany przez właściciela sklepu, natomiast 
teren przy przychodni dla zwierząt należący do Miasta będzie systematycznie 
porządkowany przez firmę FUKS oraz przez osoby skazane przez Sąd.  

20. Rada Osiedla  
„Dzieci Polskich” 

29.03.2004r. 

W celu wyeliminowania ciemnych 
miejsc, w których gromadzą się grupy 
spożywające alkohol, prosimy o 
zamontowanie lampy oświetleniowej 
na ulicy Syreny z tyłu sklepu 
„Pawełek”. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i 

Ochrony Środowiska 

W przypadku kompleksowego opracowywania projektu oświetlenia całej ulicy 
syreny, przedmiotowy teren zostanie ujęty do doświetlenia.  

21. Rada Osiedla  
„Dzieci Polskich” 

29.03.2004r. 

Uporządkować teren, przyciąć krzewy 
wzdłuż ul. Skrzatów. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i 

Ochrony Środowiska 

Teren wzdłuż ulicy Skrzatów został uporządkowany – wykoszona trawa, 
przycięte krzewy. 

22. Rada Osiedla  
„Dzieci Polskich” 

29.03.2004r. 

Wyprofilować skręt od ul. Dzieci 
Polskich do Witosa naprzeciwko 
transformatora, ponadto podnieść 
krawężnik uliczny. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Teren ten stanowi własność Ostrołęckiej Spółdzielni Mieszkaniowej. w tej 
sprawie zostało skierowane pismo do OSM 10.05.2004r. – brak odpowiedzi.  

23. Rada Osiedla  
„Dzieci Polskich” 

29.03.2004r. 

Jeśli jest to możliwe poszerzyć ulicę 
wzdłuż sklepu Biedronka. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Droga ta nie jest droga publiczną i nie może być finansowana przez Miasto. 
Służy ona do obsługi garaży i sklepu „Biedronka”.  

24. Rada Osiedla  
„Dzieci Polskich” 

29.03.2004r. 

Wzdłuż ulicy Witosa chodnik 
oczyścić z trawy i piasku na całej 
długości ulicy. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i 

Ochrony Środowiska 

Chodnik wzdłuż ulicy Witosa został uporządkowany przez Firmę FUKS.  

25. Rada Osiedla  
„Dzieci Polskich” 

29.03.2004r. 

Uprzątnąć parking przy ul. Witosa od 
strony osiedla. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i 

Ochrony Środowiska 

Parking przy ul. Witosa został uprzątnięty, ponadto zobowiązano firmę FUKS do 
systematycznego porządkowania przedmiotowego parkingu. 



  

26. Rada Osiedla 
„Łęczysk” 

12.05.2004r. 

Uprzejmie proszę o korektę 
sygnalizacji świetlnej na przejściu dla 
pieszych przed halą sportową przy ul. 
Traugutta. W dniach od poniedziałku 
do piątku młodzież kilku szkół 
korzysta z hali sportowej jak również 
z przejścia dla pieszych, czas 
potrzebny do pokonania odcinka 
jezdni jest dosyć krótki. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Program działający na przedmiotowym przejściu jest powiązany z fazami ruchu 
kołowego występującymi na pobliskim skrzyżowaniu. Główny ruch na drodze 
krajowej nr 61 obecnie jest wstrzymywany przez wydzieloną fazę lewoskrętu z 
ul Traugutta w ul. Bogusławskiego oraz fazę wyjazdu z ul. Bogusławskiego w 
ul. Mostowa i ul. Traugutta. 
Korekty czasów sygnału zielonego na przejściu dla pieszych oraz dla ruchu 
kołowego mogą zostać rozważone po przeprowadzeniu badań natężenia ruchu i 
ocenie pracy sygnalizacji. W przypadku gdy badania potwierdzą możliwość 
wprowadzenia zmian, zostanie rozstrzygnięty czas pracy cykli sygnalizacji 
świetlnej na całym skrzyżowaniu. Ostateczna decyzja w sprawie zostanie 
przedstawiona w terminie późniejszym – do końca sierpnia br. 

27. Rada Osiedla  
„Śródmieście I” 

13.04.2004r. 

Prosimy o wydłużenie czasu przejścia 
dla pieszych na ul. Bogusławskiego. 
Prośba dotyczy przejść łączących 
Osiedle Śródmieście I z Osiedlem 
Stare Miasto. Pierwsze łączy dworzec 
PKS z kościołem pw. św. Antoniego 
Padlewksiego, a drugie usytuowane 
jest na wysokości ściany bocznej 
bloku 11 Listopada 1 i biegnie do rogu 
ul. Bogusławskiego i Głowackiego. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

W dniu 05.04.2004r. została dokonana zmiana programów sygnalizacji. 
Wprowadzono zmiany wydłużające czas sygnału zielonego na przejściu dla 
pieszych. Na przejściu dla pieszych w ul. Bogusławskiego w rejonie 
skrzyżowania z ul. Głowackiego, obecny czas sygnału zielonego wynosi 12 
sekund plus 4 sekundy czasu ewakuacyjnego. Ze względu na wykonanie podfazy 
dla relacji lewoskrętu z ul. Bogusławskiego w ul. 11 Listopada oraz duże 
natężenie ruchu pojazdów jadących z ul. Bogusławskiego na wprost i w lewo, 
wydłużenie czasu na przedmiotowym przejściu dla pieszych jest nie wskazane.  

28. Rada Osiedla  
„Śródmieście I” 

13.04.2004r. 

Natychmiastowego remontu wymaga 
chodnik na rogu ulic Marszałka 
Piłsudskiego i Generała Hallera przez 
pomnikiem.  

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Sprawa remontu nawierzchni przed pomnikiem może być rozpatrzona po 
wykonaniu już zaplanowanych robót w br. z bieżącego utrzymania w przypadku 
wygospodarowania środków finansowych. 

29. Rada Osiedla  
„Śródmieście I” 

13.04.2004r. 

Zagospodarowania wymaga teren 
leżący pomiędzy targowiskiem a ul. 
Targową. Teren ten jest zaśmiecony i 
rozjeżdżony przez samochody. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Teren na wysokości targowiska wykorzystywany jest jako zaplecze parkingowe i 
na bieżąco porządkowany przez administratora targowiska – MOSiR. Teren ten 
był już wielokrotnie nawożony żwirem i równany. Jego stan jest zadawalający. 
Natomiast równania wymaga teren na wysokości RSTW. Miasto Ostrołęka 
zwróci się do właściciela terenu, celem uzgodnienia powyższych prac. 

30. Rada Osiedla  
„Stare Miasto” 
28.05.2004r. 

Zgłaszam w ramach programu 
promocji zdrowia i prewencji chorób 
układu krążenia „Czas dla serca” 
potrzeby związane z wyposażeniem 
Osiedla Stare Miasto w sprzęt 
rekreacyjno – sportowy dla dzieci i 
młodzieży. 

Referat Spraw 
Społecznych i 

Mieszkaniowych 

Rada Osiedla „Stare Miasto” w 2004 roku otrzyma w ramach realizacji 
programu „Czas dla serca” – 2 kosze wraz z obręczami do gry w koszykówkę. 
Przewodniczący Rady w dniu 8.07.2004r. otrzymał pismo informujące o 
odbiorze sprzętu z Hurtowni. 

 


